
Protokół z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 07.02.2019 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 

3. Stwierdzenie ważności posiedzenia Komisji. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Skarga na działalność Wójta Gminy Suchy Las. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1 – 4. 

Przewodnicząca I. Koźlicka otworzyła posiedzenie Komisji, powitała członków Komisji oraz 

stwierdziła prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. 

Radny W. Majewski – złożyłem trzy wnioski i nie ma w opinii prawnej w sprawie tego, o co 

wnioskowałem. Odpowiedź nie jest kompletna. Wójt, gdy dowiedział się o użytkowaniu 

niezgodnym z przeznaczeniem, powinien zareagować. Czy to zrobił? Tu nie ma odpowiedzi. 

Jest tylko informacja o koncesji. Przedmiotem skargi jest brak reakcji Wójta.  

Przewodnicząca I. Koźlicka – w ramach swoich kompetencji Wójt nic nie mógł zrobić. Lokal 

wynajęty został niezgodnie z przeznaczeniem. W tej sprawie jest postępowanie 

administracyjne i nie jest to w gestii Wójta. 

Radny W. Majewski – skarga państwa Skarżących dotyczy braku skutecznych działań Wójta 

na problemy zgłaszane od 3 lat. Nie ma słowa o koncesji.  

Radna J. Pągowska – na wszystkie pytania odpowiedział nam pan M. Strejczyk. Nie 

dostrzegam innych możliwości ze strony urzędu, które mogłyby być nazwane 

„niedopilnowaniem”. To właściciel budynku wykorzystał niewłaściwie powierzchnię, jest to 

poza nami. Jedyne, na co mamy wpływ i nas dotyczy, to koncesja.  



Radny. K. Łączkowski – Wójt nie musi mieć wiedzy, czy budynek został oddany do użytku, 

czy nie. Budynek jest nielegalny. 

Przewodnicząca I. Koźlicka – tak samo można by było skarżyć działalność Sanepidu – ma 

te same kompetencje. Nie jest naszą kompetencją szukanie minusów prawnych – to jest w 

postepowaniu administracyjnym. Nie oczekujmy, że Wójt będzie pisał donosy do nadzoru 

budowlanego. 

Radny. K. Łączkowski – zadaniem Wójta jest wydanie WZ i na tym się zadanie kończy. Co 

miał zrobić Wójt? Iść i bić się z inwestorem?  

Radny W. Majewski – miał się do tego ustosunkować radca prawny i tego nie zrobił. Ja chcę 

tylko uzyskać odpowiedź na zadane pytanie. 

Przewodnicząca I. Koźlicka – kontynuujemy tę dyskusję, czy ją zamykamy? 

Radna J. Pągowska – ja otrzymałam już wyczerpującą odpowiedź na pierwszym spotkaniu 

od pana M. Strejczyka.  

Radny W. Majewski – jakie powziął kroki Wójt dowiedziawszy się od skarżących o całej 

sprawie? Każdy, wiedząc o nieprawidłowościach, powinien zgłosić to odpowiednim 

instytucjom. Mówicie Państwo cały czas o koncesji, a to jest rzecz wtórna. Ja pytam cały czas 

o skargę. Należy zadać to pytanie ponownie, skoro nie uzyskaliśmy na nie odpowiedzi. Nie 

robię tego po żadnej złośliwości. Pani Przewodnicząca chciała zamknąć sprawę już na 

pierwszym posiedzeniu Komisji.  

Przewodnicząca I. Koźlicka – i wciąż podtrzymuję tę chęć. W moim odczuciu od tamtej 

pory nic się nie zmieniło - tyle tylko, że dokumenty, które otrzymaliśmy potwierdzają moje 

stanowisko. Musimy mieć na względzie, w jakim zakresie mamy kompetencje. Nie możemy 

oczekiwać, że mecenas będzie sprawy rozstrzygał. Cała historia ma źródło w samowoli 

budowlanej.  

Radny. K. Łączkowski – Sanepid musi potwierdzić, czy budynek funkcjonuje.  

Radny W. Majewski – na tę chwilę budynek nie jest odebrany i Sanepid nie ma nic do rzeczy. 

Przewodnicząca I. Koźlicka – Sanepid nie ma nic do rzeczy tak, jak Wójt nie ma tu nic do 

rzeczy. W takim zakresie, w jakim postąpił Sanepid, tak też postąpił Wójt. Wszystko działo się 

na podstawie dostarczonych dokumentów.   



Przewodnicząca I. Koźlicka ogłosiła 5 minutową przerwę.  

Radny W. Majewski – wnioskuję o uzupełnienie dokumentacji dotyczącej skargi.  

Głosowanie nad wnioskiem radnego W. Majewskiego: 1 głos za, 3 głosy przeciw. 

Radni uznali skargę na działalność Wójta za bezzasadną 3 głosami za, 1 głos przeciw. Komisja 

przyjęła stanowisko, że skarga na działalność Wójta jest bezzasadna. 

Radny W. Majewski - w związku z zaistniałą sytuacją, tzn. brakiem zgody Komisji na złożenie 

ponownego zapytania o uzupełnienie o brakujące odpowiedzi ze strony radcy prawnego, 

jestem zobowiązany do złożenia zdania odrębnego, stanowiącego załącznik do protokołu z 

posiedzenia Komisji. 

Ad. 6. – 7. 

Przewodnicząca I. Koźlicka – jest to komisja niezwykle istotna. Jest to nowa struktura i 

nowe narzędzie Rady. Nasze zadania są o charakterze doraźnym i zbieramy się wówczas, gdy 

coś do nas dotrze. Jednak zgodnie ze statutem musimy stworzyć plan pracy. Taki plan Państwu 

przedstawię bez podawania konkretnych ram czasowych.   

Ad. 8. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokółowała:            Przewodniczący KSWiP: 

Justyna Krawczyk        Iwona Koźlicka 


